
Predsjedništvo UHSR 
Dubrovnik, 1. veljače 2007. 

ZZAAPPIISSNNIIKK  
 
 
s 15. sjednice Predsjedništva Udruge hrvatskih srednjoškolskih ravnatelja, održanoj 1. veljače 2007. 
godine u prostorima hotela Dubrovnik Palace, Dubrovnik s početkom u 9,00 sati. 
Sjednicu je pripremio i sazvao, te joj predsjedavao predsjednik Udruge Ivica Lovrić.  
 
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić pozdravio je nazočne i konstatirao da je ovoj sjednici Predsjedništva u 
proširenomm sastavu nazočno 14 članova, što je dovoljan broj za pravovaljano odlučivanje. 
 
Nazočni članovi predsjedništva u proširenom sastavu: 
Neda Tolj Kramarić, Mladen Kamenjarin, Davor Vidaković, Ružica Črnjević,  Krešimir Bronić , 
Željka Štefša, Marica Marinković, Jozo Bešlić, Željka Korlević, Alan Labus, Brunoslav  Sabolek, 
Dušanka Novak i Ivanica Belamarić.   
 
Ostali nazočni: Drago Bagić - član Nadzornog odbora, Grgo Luburić – tajnik UHSR, te Ksenija Puljanić, 
stručna pravna pomoć i zapisničar.  
 
Predsjednik Udruge predložio je slijedeći dnevni red na usvajanje:  
 

1. Usvajanje zapisnika 14. sjednice Predsjedništva UHSR-a 
2. Prijedlog Izvješća o radu Predsjedništva u 2006. godini (podnosi se skupštini na 

razmatranje i usvajanje) 
3. Prijedlog Izvješća o financijskom poslovanju UHSR u 2006. godini (podnosi se 

skupštini na odobravanje) 
4. Financijski plan za 2007. godinu (donošenje) 
5. Organizacija stručnog skupa i redovite skupštine UHSR-a u Dubrovniku od 1. do 3. 

veljače 2007. godine 
6. Različito 

 
Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi na predloženi dnevni red, predsjednik Udruge dao je 
prijedlog dnevnog reda na usvajanje. 
 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  PPrreeddlloožžeennii  ddnneevvnnii  rreedd  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  uussvvoojjeenn..  
 
 
Ad-1. Usvajanje zapisnika s 14. sjednice Predsjedništva UHSR-a 
 
Nije bilo primjedbi na zapisnik s 14. sjednice Predsjedništva UHSR-a 
 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  ZZaappiissnniikk  ss  1144..  ssjjeeddnniiccee  PPrreeddssjjeeddnniiššttvvaa  UUHHSSRR--aa  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  uussvvoojjeenn..  
 
 
Ad-2. Prijedlog Izvješća o radu Predsjedništva u 2006. godini (podnosi se skupštini na 
razmatranje i usvajanje) 
 
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić ukratko je prokomentirao sadržaj Prijedloga Izvješća o radu u 2006. godini, 
tekst kojeg je učinjen dostupnim nazočnima prije ove sjednice. Napomenuo je da će konačni tekst 
Prijedloga biti upućen Skupštini na razmatranje i usvajanje. Pozvao je nazočne na diskusiju i formiranje 
konačnog teksta Prijedloga. 
Nakon izlaganja provedena je diskusija u kojoj su sudjelovali gotovo svi članovi.  
 



ZAKLJUČAK: Predsjedništvo je jednoglasno utvrdilo konačnim tekst Prijedloga Izvješća o radu u 
2006. godini, u obliku kako je izložio predsjednik Udruge, te ga prosljeđuje skupštini na 
razmatranje i usvajanje. 
 
Ad-3. Prijedlog Izvješća o financijskom poslovanju UHSR u 2006. godini (podnosi se skupštini na 
odobravanje) 
 
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić ukratko je prezentirao sadržaj Prijedloga Izvješća o financijskom poslovanju u 
2006. godini, tekst kojeg je također učinjen dostupnim nazočnima prije ove sjednice. Pozvao je nazočne na 
diskusiju. 
Nakon izlaganja provedena je diskusija u kojoj su sudjelovali gotovo svi članovi.  
Najviše se diskutiralo o problemu neredovitog plaćanja članarine i pronalaženju učinkovitog načina 
prikupljanja članarine. Prijedlozi članova su se kretali od najradikalnijih: brisanje iz članstva, javnog 
prozivanja na skupštini, nemogućnosti sudjelovanja na stručnim skupovima u organizaciji UHSR-a, do 
onih blažih: podsjetiti sve nazočne na skupštini na obvezu članova Udruge na plaćanje članarine uz 
napomenu da oni koji to nisu učinili – uplate članarinu čim prije, a u tu svrhu može poslužiti  uplatnica 
koja se nalazi u pisanim materijalima koji su uručeni svim nazočnim članovima udruge.  
Davor Vidaković, naglasio je neprimjerenost situacije u kojoj neki članovi Udruge uredno plaćaju 
članarinu dok drugi koriste sve pogodnosti i uključeni su u aktivnosti koje Udruga pruža, a članarinu ne 
plaćaju, te je predložio čak i promjenu Statuta, kako bi se članstvo u Udruzi vezalo uz redovitost uplate 
članarine.  
Ksenija Puljanić podsjetila je nazočne na pravnu formulaciju kojom je u postojećem statutu regulirano 
pitanje članstva i plaćanja članarina. Tako između ostalog, statut propisuje: 

- Redoviti članovi Udruge plaćaju članarinu (Članak 12.) 
- Svaki redoviti član Udruge ima jednaka prava i obveze. Prava i obveze članova Udruge su: da uredno plaća 

članarinu. (Članak 13.) 
- Članstvo u Udruzi prestaje: istupom i  isključenjem (Članak 14.) 
- Član može biti isključen iz Udruge ukoliko se ne pridržava odredaba ovog Statuta i Kodeksa  

Udruge (Članak 15.) 
Iz naprijed navedenog je vidljivo da je i po sadašnjim odredbama statuta moguće riješiti pitanje plaćanja 
članarina pod prijetnjom isključenja iz Udruge, samo je pitanje hoće li se ta krajnja opcija koristiti. No 
svakako da je izmjenom statuta sve moguće regulirati i drukčije. 
Ivica Lovrić je izjavio da on za sada nije za opciju da se tako radikalnim metodama rješava naplata 
članarine, jer bez obzira na znatan prihod koji Udruga ostvaruje iz članarina, ne znači da bi uz 100% 
naplatu članarine funkcionirala bolje nego što funkcionira sada.  
Naravno, smatra da neplaćanje članarine nije primjereno funkciji koju obnašaju ravnatelji, a koja sama po 
sebi podrazumijeva odgovorno ponašanje prema svim svojim preuzetim obvezama, kako zakonskim tako i 
onim koje prihvaćaju svojom slobodnom voljom – kao što je na primjer i članstvo u Udruzi ). 
Na skupštini će pozvati članove da redovito plaćaju članarinu, a opcija eventualne promjene statuta ostaje 
otvorena za slučaj da se situacija s naplatom članarina do daljnjeg ne promijeni.  
 
 
ZAKLJUČAK: Predsjedništvo je jednoglasno utvrdilo konačnim tekst Prijedloga Izvješća o 
financijskom poslovanju u 2006. u obliku kako je izložio predsjednik Udruge, te ga prosljeđuje 
skupštini na razmatranje i usvajanje. 
 
 
Ad-4. Financijski plan za 2007. godinu (donošenje) 
 
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić ukratko je prezentirao sadržaj Financijskog plana za 2007. godinu, tekst 
kojeg je učinjen dostupnim nazočnima prije ove sjednice. Pozvao je nazočne na diskusiju i donošenje. 
Nakon izlaganja provedena je diskusija u kojoj su sudjelovali gotovo svi članovi.  
 
ZAKLJUČAK: Predsjedništvo je jednoglasno donijelo Financijski plan za 2007. godinu 
 



Ad-5. Organizacija stručnog skupa i redovite skupštine UHSR-a u Dubrovniku 1. - 3. veljače 
2007. godine 
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić upoznao je nazočne s imenima gostiju tj. predstavnika državne i lokalne 
vlasti, a koji su potvrdili svoj dolazak na stručni skup. Također je istaknuo imena predavača i teme koje će 
biti apsolvirane tijekom trajanja skupa. Eventualno pomicanje termina biti će usklađeno s predavačima.  
Predsjednik je izrazio nadu da će stručni skup proteći jednako dobro i uspješno kao i prethodni, te da će 
zahvaljujući aktualnosti tema, te stručnošću i odgovornošću predavača i gostiju - skup biti koristan svim 
prijavljenim članovima udruge.  
Predsjednik Udruge nadalje je istaknuo da je zadatak i svrha sazivanja ovog današnjeg Predsjedništva, uz 
naprijed već odrađene točke dnevnog reda, što bolje pripremiti organizaciju skupa, a također i organizaciju 
Skupštine Udruge. Svakako treba planirati članove predsjedništva za vođenje skupa u plenarnom dijelu. 
Nakon kraće rasprave odlučeno je da će to biti : 
- Grgo Luburić, tajnik Udruge 
- Jozo Jurković, član predsjedništva    
- Dušanka Novak - članica predsjedništva.  
Ostali članovi Predsjedništva trebali bi biti spremni zamijeniti ih prema potrebi. 
 
Po pitanju pripreme za Skupštinu Udruge predsjednik je istaknuo da je sve temeljito pripremljeno još u 
Zagrebu, a što se tiče samog vođenja Skupštine (radnog predsjedništva) predlaže da se skupštini  predloži 
– radno predsjedništvo u sastavu: Mladen Kamenjarin, Grgo Luburić, Neda Tolj-Kramarić, a za 
zapisničara predlaže Kseniju Puljanić. 
 
Prije prelaska na dnevni red skupštine trebalo bi odati počast minutom šutnje preminulim ravnateljima : 
Feridu Čikiću, Silvi Rebić te Anti Kusiću. 
 
Konkretna priprema za skupštinu (po točkama dnevnog reda ): 

1. Usvajanje zapisnika sa sjednice skupštine UHSR u Dubrovniku od 3. veljače 2006. 

(Zapisnik se nalazi na web-stranici Udruge) 

2. Predstavljanje novih članova Udruge 

Ova točka je zamišljena kao pojedinačno predstavljanje  novih članova Udruge (novoimenovanih 

ravnatelja), naravno onih koji se žele predstaviti i reći nešto o sebi. 

3. Izvješće o radu Predsjedništva od 03. veljače 2006. do 03. veljače 2007. 

4. Izvješće o financijskom poslovanju UHSR u 2006. godini  

5. Smjernice Predsjedništvu za izradu Programa rada za 2007. godinu  

Smjernice bi trebala skupština predložiti Predsjedništvu, no ako neće biti nikakvih posebnih pojedinačnih 

prijedloga na samoj skupštini, tajnik Udruge bi trebao izložiti osnovne dosadašnje smjernice Udruge koje 

su u stvari konstanta rada. 

6. Izbor jednog člana Predsjedništva 

Umjesto dosadašnjeg člana Predsjedništva, a sada umirovljenog ravnatelja Zvonimira Đurića iz Osječko-
baranjske županije, prijedlog  je predsjednika ogranaka iz županija: Vukovarsko-srijemske, Osječko-
baranjske, Virovitičko-podravske, Brodsko-posavske i Požeško-slavonske , da novim članom 
Predsjedništva bude imenovan (izabran) Ivan Kuleš, dosadašnji član Časnog vijeća, a ujedno 
ravnatelj Strojarske tehničke škole Osijek. 

 

7. Izbor jednog člana Časnog suda  

Umjesto dosadašnjeg člana Časnog vijeća, a koji se sada predlaže za člana Predsjedništva (Ivana Kuleša), 
prijedlog  je da novim članom Časnog vijeća bude imenovan (izabran) Ivan Kovačević, ravnatelj 
Graditeljske obrtničke i grafičke škole u Splitu. 
       



 
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić je predložio da se dopuni dnevni red skupštine točkom: Upravljanje i 
rukovođenje u srednjoj školi – zaključci (nova točka 8. dnevnog reda skupštine),  
te je pročitao svim nazočnima tekst koji bi Udruga sa ove skupštine u Dubrovniku uputila prosvjetnoj i 
široj javnosti, a predstavljao bi stajališta UHSR glede upravljanja i rukovođenja u srednjoj školi  (tekst je 
podijeljen članovima Predsjedništva – neposredno na sjednici).  
Nakon čitanja teksta Zaključaka uslijedila je rasprava u kojoj su sudjelovali svi nazočni članovi 
Predsjedništva i ostali nazočni, a sve su diskusije pozitivno ocijenile ideju kao i tekst. Bilo je prijedloga da 
se neki dijelovi Zaključaka detaljiziraju, ali se na kraju od toga odustalo – jer se zauzelo stajalište da bi 
zaključci kao takvi bili prihvaćeni aklamacijom skupštine (jer je jedino takav način prihvatljiv, ako se želi sa 
zaključcima ići u javnost), potrebno je da budu što općenitiji, a ne da se u javnost izlazi s pojedinačnim 
interesima članova Udruge – te je odlučeno da se pred skupštinu ide s tekstom kao što je predložen.  
 
Ad-8. Različito 
 
Davor Vidaković je predložio da se razmotri mogućnost promjene agencije (Speranza) budući da je u 
organizaciji ovog stručnog skupa došlo do nekoliko propusta uslijed kojih je dio članova Udruge njemu 
osobno izrazilo nezadovoljstvo uslugama agencije, a posebno oko naplate večere nekolicini članova 
Udruge koji su u hotel Dubrovnik Palace stigli jučer poslije podne. 
Predlaže da se angažira neka druga agencija, odnosno da se organizacija – u smislu dogovora oko smještaja 
i drugih hotelskih usluga ubuduće prepusti članovima Udruge (Predsjedništva) iz grada odnosno županije 
u kojoj će se stručni skup odnosno skupština Udruge održavati jer oni bolje poznaju lokalne uvjete i u 
mogućnosti su organizirati povoljnije uvjete nego što to može agencija..  
Kroz diskusiju u kojoj su sudjelovali: Ivica Lovrić, Neda Tolj-Kramarić, Dušanka Novak, Željka 
Štefša i Grgo Luburić , utvrđeno je da su preko agencije osigurani povoljniji uvjeti nego što bi to bilo 
moguće u direktnom kontaktu s hotelom, a osim toga hoteli nisu skloni organizirati smještaj i ostale usluge 
ovako brojnog skupa – osobnim kontaktom već je uobičajeno da se to rješava preko agencija koje onda 
dobiju povoljnije uvjete odnosno poseban paket usluga. 
Za nesporazum oko jučerašnjeg plaćanja večere  nekolicine članova Udruge također nije odgovorna 
Speranza, već  se radilo o korištenju usluge koja nije dijelom ponuđenog paketa usluge.  
Osim toga, svaki od članova Udruge imao je i ubuduće će imati mogućnost direktno i samostalno 
ugovoriti svoj smještaj ukoliko mu iz bilo kojeg razloga ne odgovara paket usluga preko agencije.  
Predsjednik Udruge Ivica Lovrić upoznao je nazočne s prijedlogom za ocjenu ustavnosti članka 24. 
Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o srednjem školstvu (NN br. 81/05.) , kojim je 
izmijenjen članak 86. ZSŠ, a odnosi se na prestanak radnog odnosa ravnatelju srednje škole – jer su 
izbrisane riječi: «ako se poslodavac i radnik drukčije ne dogovore» što dovodi ravnatelje u neravnopravan odnos u 
odnosu na ostale radnike. Tekst prijedloga uručen je svim nazočnim članovima Predsjedništva, nakon čega 
je uslijedila diskusija.  
ZAKLJUČAK: Predsjedništvo je jednoglasno podržalo inicijativu da se ovaj prijedlog za ocjenom 
ustavnosti članka 24. Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o srednjem školstvu (NN br. 
81/05.) uputi Ustavnom sudu Republike Hrvatske. 
 
Kako više nije bilo prijedloga niti upita pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik Udruge Ivica Lovrić  
zaključio je sjednicu u 10,00 sati. 
   
Zapisnik sastavila:           Predsjednik UHSR: 
Ksenija Puljanić        Ivica Lovrić 


